
Pensionärsrådets	sammanträde	16	augusti	2021	

Ärenden	till	nämndsammanträdet	den	26	augusti	
 
Ärende: Ekonomisk månadsrapport juli 2021 
Rådet har inget att erinra.  
 
Ärende : Detaljplan för del av fastigheten Farsta 2:1 i stadsdelen Larsboda  
Svar på remiss från stadsbyggnadsnämnden 
 
Rådet hävdar att det finns brister och felaktigheter i detaljplanen och anser därför att planen 
bör återremitteras till stadsbyggnadskontoret. Rådet menar att flera frågor bör utredas 
närmare och konsekvensanalyser gällande ett antal frågor genomföras. 
 
Rådet påpekar att nämnda cykelbanori planen inom området inte finns och är felaktigt. 
Detta bör enligt rådet utredas och korrigeras i planen. Brister inom planen avser ej 
genomförda konsekvensanalyser för dels antalet parkeringsplatser i förhållande till antalet 
lägenheter som är väldigt få och hur det exempelvis kan komma att påverka seniorer som är 
i behov av bil. Dels hur kollektivtrafiken kommer att påverkas av ett förmodat ökat antal 
resenärer inom området. Ytterligare en konsekvensanalys som rådet anser behöver 
genomföras gäller trafiktäthet och dess påverkan på boende, gående och cyklister samt hur 
gods och personaltrafiken till och från Mathems logistikcentrum kommer att påverka övrig 
trafik i området. 
Rådet anser även att äldreperspektivet helt saknas i detaljplanen och att planen borde lagts 
ut för beskådan hos biblioteket. 
 

Information	från	förvaltningen	
Förvaltningens verksamheter har fungerat väl under sommaren. Under varmare perioder har 
trädgårdar nyttjats frekvent och kylaggregat har använts. 
Förvaltningen ser tendenser till en viss ökad efterfrågan vad gäller boendeplatser inom vård- 
och omsorgsboenden. 
Förvaltningens verksamheter är fortsatt smittfria vilket de också varit hela sommaren. 
 
 
 
 
 
 
 


